
V operačním nasazení zasahovala naše jednotka v 1. pololetí roku 
2020 u 12 událostí, z toho 2 x u požáru, 9 x u technických zásahů a 1 x 
u planého poplachu. Všechny události se řešily na území MO Plzeň 6. 
V operační činnosti bylo odpracováno cca 50 hodin. 

Činnost Jednotky sboru dobrovolných hasičů 
Litice za 1. pololetí roku 2020 
Činnost jednotky SDH rozdělujeme do operační činnosti, kam patří 
zásahová činnost, a do organizační činnosti, kam patří výcviky, 
údržba techniky a budov, školení a výcvik.

Rudolf  Klečanský
Velitel JSDH 

V organizační činnosti prováděla jednotka údržbu techniky po 
zásazích, údržbu zeleně kolem požární zbrojnice a dále školení 
a výcvik dle předepsaných témat odborné přípravy pro rok 2020. Na .
údržbě budovy bylo provedeno vymalování nové velké zasedací 
místnosti, která byla stavebně dokončena již v měsíci březnu, ale 
z důvodu vyhlášené pandemie byla dokončena až v závěru měsíce .
května. Tato nová část objektu požární zbrojnice bude sloužit nejen 
hasičům, ale je počítáno též s využitím pro veřejnost, kde se mohou 
konat různé výstavy, přednášky aj. Kapacita zasedací místnosti bude 
cca 50 osob. Nyní nám ještě zbývá tuto místnost vybavit židlemi 
a stoly. V organizační činnosti bylo členy naší jednotky odpracováno .
cca 160 hodin. 

Právě nové prostory budou určitě dalším důvodem pro 
případné Zájemce nováčky v biatlonu, aby se k nám připojili. 
bereme od cca sedmi let věku podle zdatnosti a jsme rádi za 
každého kluka nebo holčičku. Děláme opravdu všestranný 
sport, u nás můžete běhat, jezdit na kole, na kolečkových 
lyžích, střílet a běhat na lyžích. Přijďte to zkusit. Jsme 
v„Hliništi“ většinou v úterý a ve čtvrtek od 17:00 hod..

http://www.biatlonlitice.cz/     
Blanka Kantová, předseda klubu

     Co nás ale rozhodně moc potěšilo, bylo rozhodnutí 
z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy, že nám přispějí .
na stavbu naší nové klubovny částkou téměř 4,8 milionů 
korun. Další peníze nám v dotačním programu přispěl 
Plzeňský kraj, Český svaz biatlonu a část budeme platit ještě 
z klubových zdrojů. .

Na celorepublikovém poháru dorostu a dospělých v Bystřici 
pod Hostýnem jsme zápasili hlavně s počasím a topili se ve 
vodě a blátě. O týden později ve Starém Městě pod 
Landštejnem jsme měli krásné letní počasí, ale ani to nám 
nepřineslo medailová umístění. V průběhu léta jsme byli ještě 
na nějakých regionálních závodech, uspořádali soustředění 
a další závod u nás v Hliništi. Zde se naši závodníci umisťovali .
na stupních vítězů často, ale z dalšího již společného poháru 
vJilemnici na konci prázdnin jsme si žádnou medaili opět .
nedovezli. Měli jsme několik umístění v první desítce i pětce, 
ale vždy chyběl ten pomyslný kousíček, v biatlonu většinou 
jedna netrefená rána. Nakonec nás může těšit to, že bychom na 
konci září měli jet na MČR a celkově se nominovalo patnáct 
našich závodníků, takže doufáme, že tentokrát to cinkne. 

Už se těšíme, jak přivítáme rok 2021 v novém a umožníme 
i dalším zájemcům, nejen o biatlon, využívat naše nové .
sportovní zázemí. Nyní pro nás bude jednodušší i zimní  
příprava, protože závodíme v zimě i v létě.

Zprávy z biatlonu

Zprávy ze spolků



Příměstské tábory v červenci

Z pozemkářského kruhu
Prázdninové aktivity

Poprvé jsme vyzkoušeli příměstské tábory ve dvou týdnech a byl o ně 
velký zájem. Děti se vydováděly a večer správně unaveny šly rychle 
do hajan.

Machův mlýn: kolem 100 lidí (82 mládež) se zúčastnilo našeho 
tradičního letního tábora – soustředění. Byla to opravdová 
pozemkářská rodina, dorostenci pomáhali benžatům, prostě 
povedlo se! Tenis, lakros, přehazka, pozemák, triatlon, orienťák, 
plavání, ping-pong, bojovka, lukostřelba, pěší i cyklovýlet, lanové 
centrum...

Text a foto Ing. Aleš Bukovský, Msc.

u nich úspěšně rozvíjí lásku k přírodním a agrárním disciplínám. Děti 
si setkání užívaly ve společenské místnosti ZOO Plzeň i z dalšího 
hlediska. Z prosklených vitrín a různých dalších expozic na ně 
vykukovaly lebky dravých zvířat, kůže medvěda s preparovanou 
hlavou a tesáky a mnohá další taxidermovaná divá zvířata. 
Z.rozzářených oči dětí bylo znát, že společenské setkání v areálu 
ZOO u nich vzbudilo velké pozitivní emoce, akci si radostně užívaly 
a domů si odnášely nezapomenutelné zážitky.

Zprávy ze spolků

Závěrem vás zveme na utkání extraligy mužů a žen:

Další akce: veteráni byli na kolech v jižních Čechách, muži 
iženy a dorostenky měli svá soustředění, zúčastnili jsme se .

celorepublikového kempu mládeže v Rakovníku a pro děti 
jsme uspořádali závěrem prázdnin tréninkový kemp.

Plzeňská sportmánie
Jako každý rok jsme se i letos zúčastnili této monster akce, abychom 
ve třech dnech představili svůj sport. 

Sobota 10. 10. ve 14 hodin ženy a v 16 hodin muži se Slavií 
Hradec Králové

Sobota 26. 9. ve 14 hodin ženy a v 16 hodin muži se Slavií Praha

Co se chová na českém dvorku
Chovatelé základní organizace českého svazu chovatelů Plzeň 6 
Litice se podíleli na zdařilé akci pořádané v plzeňské zoologické 
zahradě. Třetí ročník přehlídky drobných hospodářských zvířat 
nazvané „Co je české, to je hezké“ představil o víkendu 21. - 23. srpna 
2020 návštěvníkům selského dvora Lüftnerka ukázkovou expozici 
tetovaných králíků, okrasných holubů a sportovní drůbeže. Akce 
moderovaná členy chovatelské obce doslova vtáhla rodiče s dětmi do 
připraveného bohatého programu. 
Na volném prostranství si mohly děti pohladit, nechat z ruky 
prolétnout a popřípadě nakrmit bílé holoubky z chovu mistra 
Evropy ve sportovním létání Josefa Voráčka z Borov u Přeštic. 
Holoubci poslouchali na slovo a mezi dětmi létali jako pověstné 
čamburíny.  Zaskakovali a vylétávali z bílé sportovní bedničky na 
povel doslova jako holoubci kouzelníka Pokustóna. Zástupy dětí 
s rozzářenýma očima si s chutí vyzkoušely různé kejkle s cvičenými .
holuby nazývané odborně vábníci nebo dropeři.
Vyspělejší návštěvníky překvapila názorná ukázka posuzování 
a.oceňování králíků a holubů. Bodování drobných zvířat má blízko k 
známějšímu oceňování společenských, služebních a loveckých psů. 
Chovatelský víkend v zoologické zahradě v Plzni vyvrcholil 
vyhodnocením soutěží pro mladé chovatele. Patronát nad celou akcí 
převzala radní Plzeňského kraje pro životní prostředí a zemědělství 
Mgr. Radka Trylčová. Společně s funkcionáři oblastního výboru 
ČSCH osobně předala úspěšným mladým chovatelům věcné a čestné 
ceny a popřála jim mnoho radosti v chovatelském koníčku, který 

Sraz          - 14:00 na konci Řepné ulice
Úklid        - Řepná u mokřadu, kolem silnice směr 
                    na Výsluní, cesta k jezu za mlýnem 
                    a pod Šlozberkem
Odměna   -  opékání buřtů u jezu
                    (každý si přinese, co má rád :-)

Jako vždy - dobrou náladu a rukavice s sebou
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